

DELIVERING AWARD-WINNING  
CONTENT TO THE WORLD  
与世界分享优质内容



LUXE Asia



## LIFESTYLE

### LUXE ASIA 5

Exclusivity and luxury come hand in hand. In today's pursuit of modern luxury, we look at how gaining access to some of life's most rarefied experiences is a privilege. Starting with stories of the region's most recognized jetsetters where we learn that no price tag is too high in the name of quality; we continue to explore tailor-made holidays in new destinations and other emerging popular vacation spots around Asia. From Singapore, Kyoto to Dubai, we are on a quest to create an informative and entertaining guide into a city's stamp of excellence on living, dining and traveling.

**Hosts:** Yvonne Chan, Mike Lewis, Rosalyn Lee

想要有奢华的享受？那就要寻找最优质的体验！继上一系列的节目，这系列将让观众见识到世界各地非一般的奢华。对于富裕的旅游爱好者来说，品质绝对不可以马虎，若要得到最优质的享受就得付出昂贵的价钱。现在最流行量身定做的旅游配套，走遍亚洲各地的景点。节目不仅有趣，还会让观众了解不同国籍和文化对“奢华”的定义与要求。

**主持人:** Yvonne Chan, Mike Lewis, Rosalyn Lee

Language: English

Episode: 20 x 30 minutes  
Producer: Mediacorp Studios  
Distributor: Mediacorp

**For sales enquiries on content distribution:**

**Jesslyn Wong** jesslynwong@mediacorp.com.sg

**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg

**Joey Lee** joylee@mediacorp.com.sg

**Tracy Sim** tracysim@mediacorp.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





## LUXE ASIA 5

### Episode 1: You're invited

Yvonne drives to brunch in a convoy of Ferraris in Singapore, while Mike gets an exclusive test ride of the new 2018 Ducati in Bangkok. Rozz is invited to tour one of Singapore's most progressive members' club, 1880.

Yvonne 将会驾驶名贵轿车法拉利到午餐地点。Mike 将会在泰国曼谷驾驶全新的杜卡迪2018轿车。Rozz 则会被邀请到1880俱乐部游览，了解新加坡最时尚的会员俱乐部。

### Episode 2: Less is more

In Thailand, Mike meets with the country's "hottest architect", Duangrit Bunnagto. He gets a private tour of the Museum of Contemporary Art (MOCA), a private dining experience with Chef Art and ends his trip with a bespoke tailoring experience.

Mike 与泰国最受欢迎的建筑师，Duangrit Bunnagto 会面，了解他艺术背后的灵感。他也会在曼谷时代艺术馆 Museum of Contemporary Art (MOCA) 享受私人游览的优权。他还可以在 Chef Art 享用专属他的私人用餐体验，还有感受定制裁缝店的优质服务。

### Episode 3: Insider's Guide to Kyoto

Rozz together with her "food husband", Willin Low, go on a culinary tour to uncover some of the best local food and stories. She visits Japan's first dedicated artisanal gin distillery and discovers some of the city's most instagrammable spots.

Rozz 将会与她的“美食伴侣”Willin Low 一起寻找日本京都最顶尖，最美味的道地美食！来到京都，Rozz 决定探索日本史上第一间杜松子酒厂，还有京都景色最迷人的地点。

### Episode 4: Enjoy your business trip

With 48 hours to spare, Mike hits up his best friend for a taste of Dubai's nightlife. He checks out NEST, Dubai's first co-working space housed within a global branded hotel, and learns all about the demands of savvy digital nomads today.

在48小时内，Mike 与好友一起感受迪拜的夜生活。他来到了迪拜第一间共用工作空间兼国际饭店。同时，他也了解“数字游牧民族”这个最新的社会趋向。

### Episode 5-20 TBC